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Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de transport şi mobilitate urbană 

din data de 20 decembrie 2022, ora 9,30 
 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

19.12.2022 a domnului președinte Melciu Florin. 

 

1. MELCIU FLORIN – PREȘEDINTE – prezent 

2. RĂU GABRIEL – SECRETAR – prezent 

3. HAZARIAN CONSTANTIN - prezent 

4. NICOLAIE GEORGE - prezent 

5. CICEALĂ ANA-MARIA - prezent 

6. COVACI FLORIN - prezent 

7. MILEA DAN - prezent 

8. MILITARU MARIAN - CĂTĂLIN – suspendat 

9. ŞUHAN VALERIU - NICOLAE - prezent 

10. STOICA IOANA - prezent 

11. CALENŢARU NASI - prezent 

12. PAVEL MARIUS - ADRIAN - prezent 

13. SĂNDULESCU NINA - prezent 

 

Ordinea de zi a comisiei: 
 

5. Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a Sectorului 1 
al Municipiului București în vederea achiziționării în numele și pe seama 
Municipiului București, a imobilului situat în București, str. Constantin 
Caracaș nr. 46 (fost 60) Sector 1, cu scopul amenajării unei parcări de 
reședință. 
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12. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii 
C.G.M.B. nr. 517/2019 privind aprobarea tarifelor de exploatare a 
parcajelor publice de utilitate generală din Municipiului București. 

 
13. Proiect de hotărâre privind utilizarea gratuită a parcărilor publice 

de utilitate generală de pe teritoriul municipiului București de către 
autoturismele cu emisii zero (0) de carbon – CO2 înmatriculate în 
municipiul București, precum si de abrogare a Hotărârii C.G.M.B. nr. 
140/26.05.2016 privind utilizarea gratuită a parcărilor publice de utilitate 
generală de pe teritoriul municipiului București de către autoturisme hibrid 
și cele electrice înmatriculare în municipiul București, precum și aprobarea 
modelului de vignetei de identificare. 
 

14. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului General al Municipiului București nr. 305/31.10.2016 privind 
asigurarea accesului gratuit al jurnaliștilor la programele/proiectele 
instituțiilor /serviciilor publice de cultură de interes local din subordinea 
Consiliului General al Municipiului București, precum și utilizarea gratuită 
de către aceștia a parcărilor publice de utilitate generală de pe teritoriul 
Municipiului București, precum și a parcărilor aferente 
instituțiilor/serviciilor publice de cultură de interes local din subordinea 
Consiliului General al Municipiului București. 

 
15. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii C.G.M.B. nr. 

371/2019 privind ridicarea, transportul, depozitarea și eliberarea 
vehiculelor staționate neregulamentar pe partea carosabilă a drumurilor 
publice care fac parte din rețeaua principală de străzi a municipiului 
București. 

 
34. roiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a Consiliului 

Local al Sectorului 3, în vederea încheierii unui Protocol de asociere între 
Sectorul 3 al Municipiului București și orașul Popești – Leordeni – județul 
Ilfov, în vederea realizării și finanțării în comun a unor obiective de interes 
public local. 

 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 

 Bună ziua. 

 Haideţi să supunem la vot ordinea de zi, vă rog. 

 

 Asistent comisie 

 Sunt prezenţi toţi cei 12 consilieri din comisie, deci este cvorum. 
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 Vă rog să votaţi ordinea de zi, aşa cum a fost ea transmisă pe email.

 Cu 12 voturi pentru, 0 abţineri, 0 voturi împotrivă, ordinea de zi 

a fost aprobată. 

  

Primul punct al şedinţei comisiei este punctul  5 al şedinţei de 
Consiliu General, proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a 
Sectorului 1 al Municipiului București în vederea achiziționării în 
numele și pe seama Municipiului București, a imobilului situat în 
București, str. Constantin Caracaș nr. 46 (fost 60) Sector 1, cu scopul 
amenajării unei parcări de reședință. 
 Raport de specialitate de la Direcţia Patrimoniu. 

 Doamna Director Mariana Perşunaru este online. 

  

Domnul Preşedinte Melciu Florin 
 Vă rog, doamna director, câteva cuvinte despre acest proiect. 

  

 Asistent comisie 

 Doamna director, dacă puteţi să vă activaţi microfonul? Este o 

problemă? Nu vă auzim. 

 

Domnul Preşedinte Melciu Florin 
 Haideţi să trecem la următorul punct până se conectează doamna 

Perşunaru, vă rog. 

  

 Asistent comisie 

 Vine în sala de consiliu, doamna director. Trecem la punctul următor. 

 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea 
Hotărârii C.G.M.B. nr. 517/2019 privind aprobarea tarifelor de 
exploatare a parcajelor publice de utilitate generală din Municipiului 
București. 

Raport de specialitate de la Direcţia Transporturi şi AMRSP. 
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Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Este cineva de la Direcţia Transporturi? Ştiu că domnul director de 

la direcţie este prins în altă întâlnire. M-a sunat dânsul. Am înţeles că 
trimite pe cineva. Mulţumesc. 

 
Domnul Şef Birou Anghel Răzvan – Biroul Reglementare Parcări – 

Direcţia Transporturi 
Bună ziua. Mă numesc Răzvan Anghel, Şef Birou Reglementare 

Parcări din cadrul Direcţiei Transporturi. Cu privire la modificarea şi 
completarea HCGMB 517/2019, una din măsurile de descurajare a 
utilizării transportului auto privat individual este introducerea regimului de 
plată a parcărilor publice, mai întâi în centru şi apoi treptat pe întreg 
teritoriul oraşului, scop pentru care a fost înfiinţată compania municipală 
Parking Bucureşti S.A., căreia i-a fost delegată prin concesiune serviciul 
public de administrare a parcajelor aparţinând domeniului public şi/sau 
privat al Municipiului Bucureşti. Pentru administrarea acestor parcaje a 
fost adoptată HCGMB 517/2019, care prevedea printre altele tarfiare 
diferenţiată în funcţie de domiciliu pentru protejarea riveranilor şi alinierea 
acestora cu cuantumul parcajelor de reşedinţă, eliminând astfel o 
eventuală situaţie de discriminare. Pentru evitarea unor efecte negative 
de percepţie la implementarea acestor măsuri, se apreciază că se impune 
modificarea modului de tarifare a parcajelor aparţinând domeniului public 
şi/sau privat al municipiului Bucureşti pentru serviciul public de 
administrare al acestora, concesiuonat către CM Parking S.A., stabilindu-
se o zonă unică de tariface, ce cuprinde toate parcajele şi locurile de 
parcare prezentate şi viitoare ce aparţin domeniului public sau privat al 
Municipiului Bucureşti. Totodată se propune eliminarea posibilităţii de 
rezervare a locurilor de parcare atât pentru persoanele fizice cât şi pentru 
societăţile comerciale în scopul asigurării unui grad ridicat de rotaţie al 
utilizatorilor parcărilor publice. 

Mulţumesc. 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Vă rog frumos, domnule Şuhan. 
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Mulţumesc.  
Fiind cunoscut că am idei puţine, dar fixe, aş vrea să-l întreb pe 

stimatul domn, în momentul ăsta, un proprietar de autoturism electric, de 
unde-şi ia gratuitatea? Cum o dobândeşte?  
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Domnul Şef Birou Anghel Răzvan – Biroul Reglementare Parcări – 
Direcţia Transporturi 

Există o vignietă eliberată de Administraţia Străzilor, face cerere la 
dânşii şi primeşte gratuitatea de a parca în parcările cu plată din municipiul 
Bucureşti. Dar o vom schimba. 

 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Deci tot aşa a rămas. 
 
Domnul Şef Birou Anghel Răzvan – Biroul Reglementare Parcări – 

Direcţia Transporturi 
Nu, nu, nu a rămas aşa. Doar că face obiectul unei alte hotărâri care 

va urma pe ordinea de zi, numărul 140 şi acolo am schimbat lucrul acesta. 
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Cum l-aţi schimbat? 
 
Domnul Şef Birou Anghel Răzvan – Biroul Reglementare Parcări – 

Direcţia Transporturi 
În sensul că toate vignetele eliberate până în momentul de faţă vor 

trece către operatorul, respectiv Compania de Parking, toată baza de date, 
iar operatorul va avea o bază de date cu toate maşinile de acum, de la 1 
ianuarie 2023, va avea o bază de date cu toate maşinile electrice hibride 
din municipiul Bucureşti. 

 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Slavă Domnului! 
Bine, mulţumesc frumos. 
 
Domnul Şef Birou Anghel Răzvan – Biroul Reglementare Parcări – 

Direcţia Transporturi 
Cu plăcere.  
 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Eu acum o să vă spun un lucru amuzant. La nivelul municipiului 

Bucureşti sunt vreo 161 de mii de maşini hibride şi electrice. Sunt tare 
curios de unde o să le daţi locuri de parcare, dar hai să vedem.  

 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
O să aşteptăm să veniţi cu acea propunere pentru că există o 

confuzie în rândul bucureştenilor. Într-o parte plătesc vigneta, într-o parte 
sunt amendaţi. În fine. 
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Dacă colegii noştri au întrebări, dacă nu, vă rog frumos să supuneţi 
la vot.  

 
Asistent comisie 
Puteţi vota. 
7 voturi pentru, 4 abţineri, 0 voturi împotrivă. 
Avizul este favorabil. 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Mulţumesc frumos.  
Doamna Perşunaru a ajuns? 
 
Doamna Director Executiv Perşunaru Mariana – Direcţia de 

Patrimoniu  
Bună dimineaţa. Scuzaţi. Am avut o problemă cu căştile. 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Nicio problemă, doamna director. Să ne spuneţi câteva cuvinte la 

proiectul care aparţine de sectorul 1, vă rog. 
 
Doamna Director Executiv Perşunaru Mariana – Direcţia de 

Patrimoniu  
Este vorba despre o solicitare a Sectorului 1 al municipiului 

București de împuternicire să achiziționeze un imobil de 165 de metri 
pătrați, proprietate privată prin aplicarea legii 18 în vederea amenajării 
unor parcări de reședință. Astăzi acest imobil, terenul de fapt este afectat 
de vegetație spontană și sunt trasate și trei sau patru locuri de parcare din 
pe acel teren din ce am văzut în și așa cum reiese din materialele ce au 
însoțit proiectul Sectorului 1. 

 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Mulțumesc frumos, doamna directoare.  
Dacă colegii noștri au o întrebare. 
Vă rog, domnule Pavel. 
 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Înaintea acestei solicitări, Primăria Sectorului 1, prin reprezentanţi, 

consilieri locali, aparatul administrativ v-a făcut vreo solicitare să vă 
întrebe, dom`le, pe raza sectorului 1 aveţi cumva 1 mp liber să facem şi 
noi o parcare? Care putea fi pusă cu titlu gratuit, să spunem. Zic şi eu. 
Întreb.  
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Doamna Director Executiv Perşunaru Mariana – Direcţia de 
Patrimoniu  

Acum câteva şedinţe, anul acesta ați votat un proiect de hotărâre 
prin care s-a transmis Sectorului 1 în administrare un teren pe Stoica 
Ludescu în vederea amenajării unor parcări, tot parcări de reședință, în 
rest... 

 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Nu, corect.  Dar nu am cum să nu-mi pun întrebarea: pe 168 de 

metri, dacă punem 8 mp, mai punem accesul, de fapt doamna cumpără 
un teren care amenajează câte locuri de parcare? Şase locuri, șapte 
locuri? 

 
Doamna Director Executiv Perşunaru Mariana – Direcţia de 

Patrimoniu  
La proiectul de hotărâre este schiță anexă forma acestui imobil este. 
 
Domnul Consilier Milea Dan 
Domnule preşedinte, îmi daţi voie? 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Vă rog frumos, domnule Milea. 
 
Domnul Consilier Milea Dan 
Pentru că ştiu un pic despre ce este vorba, este o retrocedare a unui 

spaţiu verde între blocuri, cu care proprietarul nu are ce să facă, nu i s-a 
dat nicio autorizaţie ca să pună un gard pentru că nu-i permite 
regulamentul local de urbanism şi singura soluţie este să-l preia Primăria 
Sectorului 1 şi să-l administreze. Atât. Mulţumesc. 

 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Păi da, dar, staţi puţin, domnul Milea, dacă tot vă pricepeţi aşa de 

bine la subiect, proprietarul putea să meargă în instanţă, să vorbească cu 
Primăria Sectorului 1, să vadă cine ... şi să-i oblige să cumpere.  

 
Domnul Consilier Milea Dan 
Păi nu, a venit cu oferta. Pentru că nu are ce să facă. Este un teren 

între blocuri, unde se parchează haotic.  
 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Dar de ce nu s-a făcut acolo un chioşc de popcorn, să spunem, nu? 

Şi a venit cu o oferta ca pe 168 mp să facem o parcare. Domnule Milea, 
vedeţi ce scoateţi pe gură, că sună ciudat. 
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Domnul Consilier Milea Dan 
Păi nu. Sună ciudat ce spuneţi dumneavoastră. Că nu prea înţeleg 

unde bateţi. Ce, iar credeţi că e o manevră? Este un teren între blocuri pe 
așa cum s-a ... 

 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Doar mie mi se pare ciudat ce aţi scos pe gură până acum? Sau și 

celorlalți colegi? Dar nu e problemă, suntem de acord, cetăţenii sectorului 
1 trebuie să aibă o parcare. Domnul Milea, felicitări, bravo, o nouă 
realizare. 

 
Domnul Consilier Milea Dan 
Pe strada Căpâlna ați votat acum câteva luni posibilitatea de 

cumpărare a unui teren care practic era retrocedarea unui loc de parcare 
într-o parcare, pe un drum public chiar, deci era trasat dar a fost 
retrocedat, E una din bizareriile care s-au făcut în România privind 
retrocedările în București. 

 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Pot să pun și eu o întrebare? Cât costă terenul ăsta? 
 
Domnul Consilier Milea Dan 
Încă nu s-a făcut raportul de evaluare.  
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Păi am înţeles că aţi primit o ofertă. 
 
Domnul Consilier Milea Dan 
Nu. Este o cerere de vânzare către Administraţia Locală a Sectorului 

1. După ce votăm noi, se va face o comisie de negociere, se va ... 
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Bun. Cunosc procedura. Dumneavoastră însă aţi folosit cuvântul 

ofertă şi am crezut că ... 
 
Domnul Consilier Milea Dan 
Este o ofertă de vânzare. ... un preţ. Dar nu cred că era cazul pentru 

că orice preţ s-ar fi pus, se face un raport de evaluare de către un evaluator 
autorizat al ... 
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 Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Asta e altă discuţie, dar dacă vrei să vinzi ceva, exprimi un preţ. Şi 

credeam că omul a zis un preţ acolo. Nu-i nicio nenorocire. Cunosc 
procedura, evident. Bine, O.K. Deci nu ştim. 

 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Asumarea cumpărării acelui teren, evident că este un proprietar 

fericit, ţine de Consiliul Local, deci o să fie făcută acea evaluare şi terenul 
o să fie cumpărat de Consiliul Local al Sectorului 1. Bun.  

 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Păi de-aia mi-e frică, domnule preşedinte. 
 
Domnul Consilier Milea Dan 
De ce vă e frică, domnule Pavel?  
 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Nu, nu, nu. Vorbeam cu domnul Melciu. Nu vorbeam cu Dvs.  
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Până la urmă, ... 
 
Domnul Consilier Milea Dan 
Dacă-mi daţi voie, domnule preşedinte, ... 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Vă rog. 
 
Domnul Consilier Milea Dan 
Consiliul Local oricum este controlat de majoritatea PSD şi PNL, 

deci oricum în comisie vor fi consilieri PSD şi PNL, deci domnul Pavel nu 
are niciun motiv să aibă frici. 

 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Vă răsfăţaţi, domnule Milea, vă răsfăţaţi.  
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Mulţumesc, colegilor. Haideţi să-l supunem la vot, vă rog. 
 
Asistent comisie 
Puteţi vota. 
 
6 voturi pentru, 5 abţineri, 0 voturi împotrivă. Aviz favorabil. 
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Punctul 13 de pe ordinea de zi a şedinţei CGMB, Proiect de 

hotărâre privind utilizarea gratuită a parcărilor publice de utilitate 
generală de pe teritoriul municipiului București de către posesorii 
autoturismelor electrice și hibride înmatriculate în municipiul 
București, precum și de abrogare a Hotărârii C.G.M.B. nr. 
140/26.05.2016 privind utilizarea gratuită a parcărilor publice de 
utilitate generală de pe teritoriul municipiului București de către 
autoturisme hibrid și cele electrice înmatriculate în municipiul 
București, precum și aprobarea modelului vignetei de identificare. 

Raport de specialitate al Direcției Transporturi. 
 
Domnul Şef Birou Anghel Răzvan – Biroul Reglementare Parcări – 

Direcţia Transporturi 
Bună ziua, din nou. Da, deci referitor la acest ... 140, care este un 

element esențial care trebuie luat în considerare atunci când se urmărește 
gestionarea traficului urban și reducerea poluării pentru asigurarea unui 
mediu sănătos și atractiv. În cele mai multe cazuri, posesorii de 
autoturisme aleg varianta unei mașini hibrid tocmai pentru a suplini 
problema infrastructurii de încărcare a autoturismelor electrice, astăzi 
nefiind la capacitate necesară. Capitala face pași importanți în extinderea 
infrastructurii de încărcare iar recent Primăria Municipiului București a 
depus o cerere de finanțare pentru 166 de staţii electrice. Totodată, este 
important de reținut ca autoturismele electrice presupun costuri mai mari 
față de cele convenționale cu atât mai mult cu cât prețul la electricitate va 
continua să crească. Parcarea gratuită și scutirile de taxe și impozite 
încurajează achiziționărea autoturismelor electrice și hibride. Credem că 
în acest moment având în vedere tranziția către autoturismele electrice, 
cele hibride reprezintă un pas semnificativ care trebuie încurajat.  

Mulțumesc. 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Mulțumesc frumos. 
Dacă colegii noștri nu au întrebări, vreau să supuneţi la vot. Apreciez 

dicţia reprezentantului de la Direcţia Transporturi. 
 
Asistent comisie 
Puteţi vota. 
7 voturi pentru, 4 abţineri, 0 voturi împotrivă. Aviz favorabil. 
 
Trecem la punctul 14 de pe ordinea de zi a Consiliului General, 

Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului General al Municipiului București nr. 305/31.10.2016 
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privind asigurarea accesului gratuit al jurnaliștilor la 
programele/proiectele instituțiilor/serviciilor publice de cultură de 
interes local din subordinea Consiliului General al Municipiului 
București, precum și utilizarea gratuită de către aceștia a parcărilor 
publice de utilitate generală de pe teritoriul Municipiului București, 
precum și a parcărilor aferente instituțiilor/serviciilor publice de 
cultură de interes local din subordinea Consiliului General al 
Municipiului București. 

Raport de la Direcţia Transporturi şi de la Direcţia Presă. 
 
Domnul Şef Birou Anghel Răzvan – Biroul Reglementare Parcări – 

Direcţia Transporturi 
Da. Deci, în baza numeroaselor solicitări primite de ieri din partea 

companiei municipale Parking București în care să făcea referire la 
imposibilitatea de a verifica legalitatea utilizării gratuite a parcărilor de 
către jurnaliști care beneficiază de această scutire, propunem ca aceștia 
să fie acreditați în prealabil de către Direcția de presă din cadrul Primăriei 
Municipiului București. Pentru a beneficia de gratuitate, jurnaliștii acreditați 
de Direcția de presă din cadrul Primăriei Municipiului București vor fi 
înregistrați în sistemul informatic al operatorului serviciul public de 
administrarea parcajelor aparținând domeniului public sau privat al 
municipiului București.  

Mulțumesc. 
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Dacă-mi permiteţi, noi facem evidențe peste evidențe, nu știu cum o 

să ... ziarişti, o să vină să se înregistreze la Direcție, ce legătură are una 
cu alta? Am cumpărat niște indulegenţe ... ziarişti şi noi nu avem 
gratuitate, noi consilierii generali, nu înţeleg de ce pentru că suntem în 
exerciţiul atribuţiunilor noastre de serviciu, dar acum să facem astfel de 
evidenţe, este absolut ... mă abţin. 

 
Domnul Consilier Covaci Florin 
Domnule Şuhan, dacă-mi permiteţi, problema pe care o avem în 

momentul de față este că sunt diverşi guerrilla marketer care se folosesc 
de aceste legitimaţii. Guerilla marketer e un termen modern la a folosi 
abuziv spațiul public pentru a-ţi promova afacerea. Asta este traducerea 
simplificată. Cei cei mai mulți în cei de la Topics ca să dăm și nume, pun 
niște mașini foarte mari, le pun în intersecții în locuri în care sunt parcări 
publice, că au legitimații de presă, ei nefăcând niciodată presă decât să 
vândă niște spații publicitare pe site-urile lor. Aceste persoane blochează 
spaţiul public în mod abuziv de foarte mult timp şi folosesc aceste 
legitimaţii. Din câte am înţeles, această modificare cumva ar veni să 
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corecteze acest abuz al acestor persoane, evident combinat cu această 
furnizare în baza unor verificări a acestor permise, dar da, vă înţeleg 
punctul de vedere, noi nu avem gratuităţi, dar cumva este o modalitate 
prin care susţinem presa liberă. 

Mulţumesc. 
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Da. Exemplul pe care mi l-aţi dat, l-am înţeles. E interesant. Eu n-

am observat astfel de lucruri, dar sigur, compania de Parking sunt convins 
că se gândeşte, altfel nu ar fi ridicat această problemă, dar soluţia să 
chemăm ziariştii să se înregistreze, domnule, e absolut aiuritoare. Putem 
rezolva treaba asta în alt fel. Acest tip de abuz. Cum să-i chemăm pe 
oamenii ăia ... Mă rog, Mi se pare absolut aiuritor.  

 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Cred şi eu că se putea găsi o formulare mult mai bună în acest 

proiect pentru că da, domnul Covaci are dreptate, nu sunt singurii, mai 
sunt firme care tot aşa folosesc acele parcări pentru spaţii publicitare. 

Dacă colegii mai au întrebări. 
 
Domnul Consilier Milea Dan 
Da. Eu. Vă rog frumos, ştie cineva din cei care au redactat acest 

proiect şi s-au documentat, sunt înregistraţi la PMB şi sunt acreditaţi şi 
eventuat ştie cineva câţi ziarişti sunt în Bucureşti? Sau în România? Că s-
ar puta ziariştii să rezolve problema parkingului, adică să o bage în 
faliment şi s-o restructureze efectiv.  

 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Domnul Milea are dreptate şi chiar vă mulţumesc pentru remarca 

dumneavoastră. Ce legătură are acreditarea la Primăria Municipiului 
Bucureşti cu calitatea de jurnalist? Păi acreditaţi sunt vreo 10, 15, maxim 
20. Reglementarea asta mi se pare complet aiuristică. În general 
suprareglementarea duce la haos.  

 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
N-am cum să nu remarc faptul că de când e primar domnul în cauză, 

de pat la Primăria Municipiului Bucureşti nu vezi niciun ziarist. 
Transparenţa e zero.  

 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Mulţumesc, colegilor. Dacă nu mai sunt întrebări, vă rog acum să-l 

supuneţi la vot. 
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Asistent comisie 
Puteţi vota. 
4 voturi pentru, 5 abţineri şi 2 voturi împotrivă. Avizul este 

nefavorabil. 
 
Trecem la punctul 15, Proiect de hotărâre privind modificarea şi 

completarea Hotărârii C.G.M.B. nr. 371/2019 privind ridicarea, 
transportul, depozitarea și eliberarea vehiculelor staționate 
neregulamentar pe partea carosabilă a drumurilor publice care fac 
parte din rețeaua principală de străzi a municipiului București. 

Raport de la Direcţia Transporturi.  
 
Domnul Consilier Hazarian Constantin 
Aş vrea să spun şi eu 2 cuvinte. N-am să votez pentru la acest 

proiect pentru că știu din anii trecuți, din alte mandate când mașinile erau 
indicate abuziv, la ora actuală în București avem circa 290 de mii de locuri 
de parcare la circa un milion jumate de maşini. Deci numărul locurilor de 
parcare este mai puțin, mult, mult mai mic decât numărul mașinilor. La ora 
actuală sunt, în special în cartierele dormitoare, foarte mulți cetățeni care 
parchează pe carosabil lângă trotuar, neîncurcând traficul. Consider că 
votând această hotărâre, dăm practic voie parkingului, da, să ridice aceste 
mașini. Nu vreau să creez mai mult haos decât este la ora actuală în 
capitală.  

Mulţumesc. 
 
Domnul Consilier Covaci Florin 
Da, dar în acelaşi timp, sunt foarte multe parcări abuzive pe treceri 

de pietoni, în staţii STB, trotuare, în dreptul instituţiilor publice... 
 
Domnul Consilier Hazarian Constantin 
Corect. Cred că acolo legea permite ca acele maşini să fie ridicate.  
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Mulţumesc. Dacă colegii mai au întrebări, dacă nu, vă rog să 

supuneţi la vot. 
 
Asistent comisie 
Puteţi vota. 
4 voturi pentru, 4 abțineri și 3 voturi împotrivă, avizul este 

nefavorabil. 
 
Punctul 34 al şedinţei CGMB, Proiect de hotărâre privind 

împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 3, în vederea 
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încheierii unui Protocol de asociere între Sectorul 3 al Municipiului 
București și orașul Popești – Leordeni – județul Ilfov, în vederea 
realizării și finanțării în comun a unor obiective de interes public 
local. 

Raport de specialitate al Direcţiei Transporturi, Direcţiei de Mediu şi 
Direcţiei Investiţii. 

Este prezent domnul şef serviciu de la Direcţia Transporturi. De la 
Direcţia de Mediu, am trimis, văd că nu este nimeni conectat. Şi de la 
Direcţia Investiţii, la fel.  

 
Domnul Şef Birou Anghel Răzvan – Biroul Reglementare Parcări – 

Direcţia Transporturi 
Da, deci nu m-am ocupat eu de acest proiect de hotărâre. Cred că 

colegul meu Filip, aş putea să îl sun să îl chem.  
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Până vine cineva să ne vorbească despre acest proiect, aş vrea să 

vă adresez eu o rugăminte. Se poate? 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Vă rog frumos, domnule Şuhan. 
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, de la un timp încoace, mă tot 

lovesc de tot felul de probleme şi am început să mă interesez puţin mai în 
amănunt în legătură cu activitatea de taximetrie în frumosul nostru oraş. 
Activitatea asta este o bătaie de joc la adresa cetăţenilor în foarte multe 
situaţii. De aceea, v-aş ruga frumos să acceptaţi ca într-una din şedinţele 
următoare să-i invităm pe stimaţii şi distinşii domni responsabili de la ... şi 
să avem o discuţie serioasă, să vedem cum om putea să îmbună... 

 
Asistent comisie 
Domnule consilier, v-am auzit cu întreruperi şi acum nu vă mai auzim 

deloc.  
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Da, ştiu nemulţumirea domnului Şuhan. Este vorba despre acele 

taxiuri de la Gara de Nord şi de la aeroport şi cei din centrul vechi şi aş 
ruga ca la şedinţa viitoare, dacă nu aveţi nimic împotrivă, să avem o 
discuţie cu Direcţia de Transporturi şi cu cei de la Poliţia Locală. 

Mulţumesc. 
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Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
V-am auzit cu întreruperi. Vă însuşiţi propunerea mea? 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Nu, nu. Este propunerea dumneavoastră pe care am discutat-o şi 

sunt de acord cu această propunere.  
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
E în regulă. Vă mulţumesc frumos.  
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Rugămintea este ca DATJ-ul să-l roage pe domnul Răşică şi pe 

domnul director de la Direcţia Transporturi la următoarea ședință ordinară 
a comisiei de transporturi. 

 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
Dacă facem lucrul ăsta, haideți să-i rugăm să vină pregătiţi și cu niște 

date concrete. De exemplu, domnul Răşică, câte controale a făcut? Câte 
amenzi a aplicat? Domnii de la Transporturi, câte autorizaţii au ridicat sau 
au suspendat? Să-i rugăm să vină pregătiţi. Nu numai pentru o discuţie 
aşa formală, ci aplicat. Şi să vedem ce propuneri au.  

 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Sunt convins că fiecare dintre noi am trecut prin aceste mici abuzuri 

ale taximetriştilor. Tocmai de asta este benefică această iniţiativă.  
 
Domnul Consilier Şuhan Valeriu Nicolae 
O.K. Mulţumesc. 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
A ajuns cineva să ne spună câteva cuvinte? 
 
Domnul Consilier Hazarian Constantin 
Domnule preşedinte, s-ar putea să nici nu vină cineva pentru că 

primarul sectorului 3 nu prea are acoperire politică în Consiliul General, ca 
să zic așa și atunci ai un fel de copil al nimănui. Eu personal am să votez 
pentru la acest proiect măcar să facă ceva și cred că mai bine îl spuneți la 
vot, că pierdem timpul. Nu ştiu dacă o să vină cineva să-i susțină proiectul. 
Mulțumesc, 

 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Şi eu o să susțin acest proiect, că mi se pare un proiect de 

dezvoltare. Mulțumesc frumos. 
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Haideţi să-l supunem la vot. 
Mulţumesc frumos. 
 
Asistent comisie 
Puteţi vota. 
 
Domnul Consilier Pavel Marius Adrian 
Domnule Hazarian, asta cu copilul nimănui, e relativ. Şi doi la mână, 

grupul PSD întotdeauna a susţinut proiectele ce vizau dezvoltarea oricărui 
sector, indiferent de culoare. Mai puţin ce propune domnul Milea cu traficul 
ăla de 168 de metri. Dar asta e altceva. 

 
Domnul Consilier Hazarian Constantin 
Domnule Pavel, totul e relativ în viaţa asta. 
Mulţumesc frumos.  
 
Asistent comisie 
10 voturi pentru, 1 abţinere, 0 voturi împotrivă. Aviz favorabil. 
 
Acestea au fost punctele, domnule preşedinte. 
 
Domnul Preşedinte Melciu Florin 
Mulțumesc frumos, tuturor colegilor și le doresc o zi bună. 
Ne vedem la ședință de Consiliu General. 
La revedere! 

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 10,10 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu 
rezultatele generate de platforma online de videoconferință WebEx pe 
care s-a desfășurat ședința precum şi pe baza votului exprimat verbal de 
către consilierii generali. 
 
 
    PREȘEDINTE                                                         SECRETAR 
  MELCIU FLORIN                                                            RĂU GABRIEL 
 

  

 


